

**De-Notification of Marketing Arrangements in Spain – Notice
Prime Green Energy Infrastructure Fund S.A., SICAV-RAIF**

Prime AIFM Lux S.A. is authorized by the CSSF as an Alternative Investment Fund Manager (“AIFM”) within the meaning of the Alternative Investment Fund Managers Directive (“AIFMD” – Directive 2011/61/EU). According to Article 30-1 (1) (b) of the Luxembourg law of 12 July 2013 on alternative investment fund managers (“AIFM Law”) (transposing Article 32a (1) b AIFMD) we hereby make public that Prime AIFM Lux S.A. intends to terminate marketing arrangements for the Alternative Investment Fund (“AIF”) Prime Green Energy Infrastructure Fund S.A., SICAV-RAIF in Spain, with effect of November 15, 2024.

A formal request for de-notification will be filed with the CSSF in accordance with Article 30-1 (1) of the AIFM Law (transposing Article 32a (2) AIFMD).

Any investors remaining in the AIF will continue to receive regular information and reports in accordance with Articles 20 and 21 AIFM Law (transposing Articles 22 and 23 AIFMD).

**De-Notifizierung der Marketing-Aktivitäten in Spanien – Veröffentlichung
Prime Green Energy Infrastructure Fund S.A., SICAV-RAIF**

Prime AIFM Lux S.A. ist von der CSSF als Alternative Investment Fund Manager („AIFM“) im Sinne der Richtlinie über die Verwalter alternativer Investmentfonds („AIFMD“ – Richtlinie 2011/61/EU) zugelassen. Gemäß Artikel 30-1 (1) (b) des luxemburgischen Gesetzes über die Verwalter alternativer Investmentfonds (AIFM-Gesetz) (in Umsetzung von Artikel 32a (1) b) AIFMD) geben wir hiermit öffentlich bekannt, dass Prime AIFM Lux S.A. beabsichtigt, die Vertriebsvereinbarungen für den alternativen Investmentfonds („AIF“) Prime Green Energy Infrastructure Fund S.A., SICAV-RAIF in Spanien, mit Wirkung zum 15. November 2024 zu beenden.

Ein formeller Antrag auf De-Notifizierung des AIF wird gemäß Artikel 30-1 (1) AIFM-Gesetz (in Umsetzung von Artikel 32a (2) AIFMD) bei der CSSF eingereicht.

Im AIFM verbleibende Anleger werden weiterhin regelmäßige Informationen und Berichte gemäß der Artikel 20 und 21 AIFM-Gesetz (in Umsetzung der Artikel 22 und 23 AIFMD) erhalten.